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§ 15 
Svar på skrivelse från Sverigedemokraterna gällande 
farthinder längs Bällstavägen  
BRO 2024/517 
 

Beslut  
Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på skrivelsen och lägger det till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en skrivelse till Bromma stadsdelsnämnd vill 
Sverigedemokraterna belysa brister i trafiksäkerheten längs 
Bällstavägen samt föreslå att farthinder som hastighetsdämpande 
åtgärd utreds. 
 
Stadsdelsförvaltningen ser generellt positivt på åtgärder som bidrar 
till en trygg miljö och en ökad trafiksäkerhet för alla 
trafikantgrupper. Förvaltningen vill dock understryka att 
trafikkontoret är den fackförvaltning inom Stockholms stad som 
ansvarar för investeringar i gator och vägar samt för utveckling av 
trafiksäkerheten. Förslagets lämplighet och genomförbarhet behöver 
därför bedömas av trafikkontoret. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordförande Johan Heinonen m.fl. (S), Rose-Marie Rooth (V), 
Svante Thorell (MP, Mattias Keresztesi m.fl. (M) och Hanna 
Wistrand (L) föreslår (se beslutet). 
 
2) Findel Madison (SD) föreslår: 
1. Att nämnden gemensamt kan ställa sig bakom andemeningen i 
skrivelsen. 
2. Att Bromma stadsdelsnämnd önskar att trafikkontoret utreder 
möjligheterna att komplettera befintliga övergångsställen med 
farthinder för ökad trafiksäkerhet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Findel Madison (SD) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 1786406 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse från 

Sverigedemokraterna gällande farthinder längs Bällstavägen 
 1742030 Skrivelse från Sverigedemokraterna gällande 

farthinder längs Bällstavägen 
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